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P ROT OKÓŁ  Nr IV 

z sesji Rady Gminy w dniu 13 stycznia 2011 r. 
pod przewodnictwem Pani Teodory Wójcik – Przew. R.G. 

 
Stan Rady  15 osób 
Obecnych 15 osób 
 
W sesji uczestniczyli: 
 
1. Pan Marcin Uchman  - Wójt  Gminy Cegłów 
2. Pani Kinga Łoniewska - Sekretarz Gminy 
3. Pani Hanna Brynk  - Skarbnik Gminy 
4. Pan Arkadiusz Czyżewski - przedst. Kancelarii Radców Prawnych 
 
Kierownicy jednostek organizacyjnych: 
 
1. Pani Danuta Grzegorczyk - Dyr. GBP w Cegłowie 
2. Pan Waldemar Jabłoński - Kier. SP ZOZ w Cegłowie 
3. Pani Beata Walas   - Dyr. Zesp. Szkol. w Cegłowie 
4. Pani Anna Stelmaszczyk - Dyr. Szkoły Podst. w Podcierniu 
5. Pan Zygmunt Boruta  - Dyr. Szkoły Podst. w Wiciejowie 
6. Pani Jadwiga Kaczorek  - Przew. G.K.R.P.A. i N 
7.Pan Andrzej Boniakowski - Kier. ZGK w Cegłowie 
oraz sołtysi zaproszeni goście zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Ad. pkt. 1. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Pani Teodora Wójcik dokonała otwarcia IV zwyczajnej sesji 
Rady Gminy. Przewodnicząca  stwierdziła ,że na sali obrad są wszyscy radni, czyli  
100 % składu Rady Gminy, więc podejmowane uchwały będą prawomocne. 
Pani Przewodnicząca powitała serdecznie radnych zebranych na sali obrad, Pana Wójta, Panią  
Skarbnik, Pana Radcę Prawnego, panią protokołującą oraz Kierowników jednostek 
organizacyjnych, Państwa Dyrektorów Szkół, Panią Dyrektor Biblioteki, Panią Jadwigę 
Kaczorek – Przewodnicząca G.K.R.P. A i N., Pana Andrzeja Boniakowskiego, Panią Janinę 
Laskowską – przedstawiciela O.D.R., sołtysów, mieszkańców gminy i lokalną prasę. 
 
Ad. pkt. 2. 
Przewodnicząca R.G. Proponowany przedstawiła porządek obrad.  

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłożeniu protokołów z II zwyczajnej oraz III nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy. 
4. Informacja Wójta o realizacji zadań  bieżących. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracach  Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- uchwalenia budżetu Gminy Cegłów na 2011 
- uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na 2011 rok  

7. Interpelacje i zapytania. 
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8. Sprawy bieżące. 
9. Przyjęcie protokołów z II zwyczajnej oraz III nadzwyczajnej sesji Rady Gminy, 
10. Zamknięcie obrad. 

Następnie Przewodnicząca poinformowała, że w dniu dzisiejszym na jej ręce Wójt złożył pismo 
zgodnie z którym wnioskuje o rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej IV sesji Rady Gminy o 
podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Gminy Cegłów na lata 2011 – 
2018. Konieczność podjęcia takiej uchwały przed podjęciem uchwały budżetowej wynika z 
nowej Ustawy o Finansach Publicznych. Pismo w załączeniu. 
W związku z powyższym Pani Przewodnicząca stawia wniosek do państwa radnych o 
rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej sesji  o wniosek przedłożony przez Wójta Gminy. 
Przewodnicząca R.G. zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za rozszerzeniem porządku 
obrad. 
Radni przegłosowali, jednogłośnie przyjmując wniosek Wójta o rozszerzenie porządku obrad. 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad.  
Następnie Przewodnicząca R.G. poprosiła o przegłosowanie, kto jest za przyjęciem porządku 
obrad razem z przegłosowanym wnioskiem. 
Rozszerzony porządek obrad o wniosek Wójta radni przyjęli jednogłośnie. 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 
 
Ad. pkt. 3.  
Przewodnicząca R.G.  poinformowała, że protokoły z II zwyczajnej oraz III nadzwyczajnej 
sesji  Rady Gminy są wyłożone do wglądu. 
 
Ad. pkt. 4.  
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Pana Wójta o przedłożenie informacji o realizacji 
zadań bieżących . 
Na wstępie Pan Wójt powitał wszystkich na IV sesji w tej kadencji , powitał Panią 
Przewodniczącą, państwa radnych, kierowników jednostek, sołtysów oraz mieszkańców. 

Odnośnie działalności w tym okresie Pan Wójt poinformował, że przeprowadza analizę stanu 
bieżącego w gminie odnośnie spraw oświatowych, funkcjonowania ZGK oraz całego magistratu 
. Pan Wójt zaznaczył, że będą na pewno jakieś zmiany jeśli chodzi o strukturę Urzędu Gminy ale 
o tym poinformuje w innym terminie.  
W dniu dzisiejszym Pan Wójt otrzymał informację na temat odśnieżania, że możemy 
spodziewać się obciążenia budżetu gminy na około 40 tys. zł  za to, co zostało zrobione w 
okresie poświątecznym i styczniowym, tak, że będzie to znacząca kwota. 
Następnie Wójt stwierdził, że jest dobra informacja dla rolników, którzy narzekali na szkody 
wyrządzane przez dziki a mianowicie Przewodniczący Koła Łowieckiego w Piasecznie wystąpił 
z wnioskiem popartym przez Wójta o zwiększenie liczby odstrzału dzików z 80 na 100 sztuk i 
trzeba mieć nadzieję, że Nadleśnictwo wyrazi zgodę na zwiększenie tego odstrzału.  
Z bieżących spraw , Wójt przekazał, że następują prace nad regulaminem funkcjonowania 
budynku przy rondzie, który troszeczkę popada w dewastację i zostanie wprowadzony 
regulamin, będzie też spotkanie z Panią Dyrektor i z pracownikiem Urzędu, którego Wójt  
wyznaczy do opieki nad tym budynkiem, tak aby usystematyzować te wejścia aby to nie 
niszczało i dlatego te działania są podejmowane . 
Dalej Wójt poinformował, że zgodnie z ustaleniami Komisji, których dokonaliśmy, został 
złożony wniosek na II etap budowy drogi Wola Stanisławowska – Huta Kuflewska. Poprzednio 
nazywał się to Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych a teraz funkcjonuje pod inną nazwą , tak że 
realizację tego zadania będziemy kontynuować . Pan Wójt przekazał, że odnośnie zmian w 
samym Urzędzie to,  na sali konferencyjnej mamy możliwość bezprzewodowego dostępu do 
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internetu , tu Wójt zaznaczył, że wdrożył pomysł radnego Uchmana ,w Urzędzie Wójt wdraża 
koncepcję Pani Przewodniczącej, która podpowiedziała pewne kwestie i kancelaria ogólna 
zostanie przeniesiona do gabinetu Pani Skarbnik, która przeniesie się do gabinetu po 
pracownikach ds.  księgowości. 
Zdaniem Wójta będzie to zmiana na lepsze, bo nie będzie bezpośredniego wejścia do gabinetu 
Wójta, tylko przez kancelarię ogólną . Wójt wyraził nadzieję, że do końca lutego uda się te 
zmiany przeprowadzić . Wójt uczestniczył w spotkaniu LGD „Kapitał, Praca Rozwój” i z 
informacji przedstawionych przez Prezesa  wiadomo, że będzie nabór pod koniec lutego z 
„Odnowy i Rozwoju Miejscowości”, tak, że będziemy to aplikować i  na spotkaniu z radnymi 
ustalimy w który obiekt spróbujemy zainwestować. 
Wójt zakończył informację na temat spraw bieżących i  podziękował. 
 
Ad. pkt. 5. 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o informację o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
Z uwagi na to, że wszystkie Komisje zgodnie z sugestią radnych pracowały w dniu 7 stycznia, 
ponieważ była to praca nad projektem budżetu  a wspólne posiedzenie Komisji prowadził Pan 
Przewodniczący Komisji Finansów – więc bardzo prosi aby Pan Dariusz Uchman przedstawił 
nam taką informację.  
Przewodniczący Komisji Finansów – Pan Dariusz Uchman przekazał, że w dniu 7 stycznia 
2011 r. spotkały się wspólnie wszystkie Komisje. Celem spotkania była praca nad budżetem oraz 
ustalenie planów pracy Komisji.  
Sprawozdanie przedstawia się następująco:  
Na wspólnym posiedzeniu w dniu 7 stycznia 2011 r. Pan Wójt poinformował, że w przedłożonej 
propozycji budżetu jest załącznik inwestycyjny oparty na prowizorium przygotowanym przez 
poprzedniego Wójta . 
Pan Wójt zaproponował następujące zmiany opisane poniżej: 

Pan Wójt podkreślił, że w  związku z możliwością dodatkowego naboru uzupełniającego 
prowadzonego przez Urząd Marszałkowski na inwestycję pod nazwą „ORLIK 2012 , celem jego 
jest wprowadzenie tej inwestycji do budżetu , co wstępnie się udało przy założeniu, że 
otrzymamy maksymalne możliwe dofinansowanie , czyli 500 tys. zł z Ministerstwa Sportu  i 333 
tys. zł z Urzędu Marszałkowskiego. 

Zadanie to było zaplanowane wcześniej na rok 2012 ale Pan Wójt chciałby i proponuje 
aby „ORLIK” powstał już w roku 2011 uzasadniając tym, że w grudniu ubiegłego roku 
ogłoszono uzupełniający nabór na realizację tego obiektu. 

Następna propozycja zmiany zgłoszona przez Wójta  jest wynikiem pilnej potrzeby 
rozbudowy oczyszczalni ścieków, ponieważ ze wstępnych analiz dostarczonej opinii przez Panią 
technolog – Pani Halinę Dłuska  wynika, że oczyszczalnia jest przeciążona na chwilę obecną 
ładunkiem zanieczyszczeń , przekraczając moc 37 % a w okresach wzmożonych opadów 
zachodzi konieczność awaryjnego skracania cykli pracy oczyszczalni. Grożą nam za to kary a 
nawet być może katastrofa ekologiczna .  
Rozbudowa oczyszczalni ścieków wraz z dokończeniem kanalizowania ulicy Mickiewicza 
planowana jest na lata 2011 – 2013.  
Wójt zwrócił uwagę, że ważnym argumentem przemawiającym za wprowadzeniem tego zadania 
do budżetu na 2011 r. jest planowany  nabór , w Urzędzie Marszałkowskim w ramach działania „ 
Usługi dla ludności” Nasza gmina może pozyskać maksymalnie dofinansowanie w kwocie  
około 3mln 150 tys. zł  w perspektywie finansowania do 2013 r. i jest to ostatnia szansa by 
pieniądze z funduszy unijnych pozyskać  w okresie prognozowania 2007 – 2013. 

W uzasadnieniu Wójt podkreślił też,  że wybór tej inwestycji  jest uzasadniony, ponieważ 
jest już gotowa dokumentacja na wymienione zadanie. Przewidywany wstępny koszt tego 
zadania w tym roku wyniósłby 640 tys. zł . W najbliższym czasie wpłynie do Urzędu wstępna 
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zgoda na kredytowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska a w latach 2012, 2013 
prace te byłyby już zaawansowane. Jest też możliwość pozyskania w BGK kredytu 
oprocentowanego na 0,1 % . 

W związku z powyższym Pan Wójt poprosił Państwa radnych o podjęcie ostatecznej 
opinii i decyzji w zakresie tych spraw aby można było przygotować dokumentację i aplikację. 

Następnie Pan Wójt przedstawił propozycję kontynuacji ciągu modernizacji drogi, który 
był zrobiony do Woli Stanisławowskiej i byłby to II etap w kierunku Huty Kuflewskiej. 

Wójt stwierdził, że w terminie do 31stycznia br. Urząd Marszałkowski prowadzi nabór 
wniosków o dotację związaną z wyłączeniem z produkcji gruntów rolnych oraz likwidacji 
terenowego funduszu ochrony gruntów rolnych. Mając powyższe na uwadze Pan Wójt 
zaproponował aby w/w działanie budowy drogi wykonać w ramach dotacji ze środków byłego 
FOGR. 

Mając na uwadze obowiązujące terminy  decyzję i działania w tej sprawie należy podjąć 
niezwłocznie . 

Wójt zwrócił się z prośbą aby ustalić i zająć stanowisko jak najszybciej w /w sprawach  
Komisje po wysłuchaniu propozycji i argumentów , po dyskusji przegłosowały poszczególne 
wnioski w sprawie:  

- przystąpienia do realizacji „ORLIKA” w 2011 r. w miejscowości Cegłów. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 

- budowy II etapu drogi  na odcinku Wola Stanisławowska – Huta Kuflewska z 
wykorzystaniem środków z byłego FOGR . 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 
- realizacji budowy przyłączy kanalizacyjnych i rozbudowy oczyszczalni w oparciu o środki z 

PROW  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 
Następnie radni zgłaszali wnioski do projektu budżetu  i są to następujące wnioski : 
 
Wniosek Pani radnej Chabiery: 

- o uwzględnienie w załączniku inwestycyjnym zakupu samochodu bojowego dla OSP 
Mienia na 2014 r. 

Komisje przegłosowały jednogłośnie przyjmując zgłoszony wniosek. Głosowało 15 radnych 
obecnych na sali obrad. 
Wniosek radnego Dariusza Uchmana 

- o przywrócenie w załączniku inwestycyjnym zakupu samochodu bojowego dla OSP 
Pełczanka na 2012 rok w kwocie dotacji z budżetu gminy 40 tys. zł 

Komisje przegłosowały i przyjęły  zgłoszony wniosek z następującym wynikiem:  
13 osób - za  
  2 osoby – wstrzymało się od głosu. 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 

Wniosek radnego Dariusza Uchmana  
- o połączenie w załączniku inwestycyjnym działań budowa kanalizacji w Mieni oraz 
budowa kanalizacji w Pełczance i Rudniku i dokonania wspólnego zapisu zadania budowa 
kanalizacji w Mieni, Pełczance i Rudniku w latach 2014 – 2017. 

Komisje przegłosowały, jednogłośnie przyjmując powyższy wniosek. Głosowało 15 radnych 
obecnych na sali obrad. 
Odbyła się również dyskusja na temat inwestowania w budynek przy rondzie w Ceglowie. 
Zgodnie z wnioskiem radnego – Dariusza Uchmana inwestowanie w ten budynek na tym etapie 
jest nieekonomiczne. Z racji stanu technicznego w/w budynku nie można tam wykonać 
infrastruktury : parkingu, rozbudowy o większym zakresie , podjazdów dla osób 
niepełnosprawnych z racji bliskiej lokalizacji przy drodze powiatowej. 
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Radni jednak w głosowaniu zdecydowali, że inwestowanie w w/w budynek będzie się odbywało. 
Głosowało 12 radnych – za, 3 – przeciw. 
  
Ad. pkt. 6. 
Przewodnicząca R.G.  przystąpiła do pakietu uchwałowego . 
Jako pierwszy Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Cegłów na lata 2011 – 2018. / w załączeniu /. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w w/w sprawie oraz o przedstawienie tej prognozy. 
Skarbnik Gminy – Pani Hanna Brynk odczytała treść Uchwały Nr 378/S/10 składu 
orzekającego RIO w Warszawie Zespół w Siedlcach z dnia 3 grudnia 2010 w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Cegłów na lata 2011 – 2018. 
Skład orzekający pozytywnie opiniuje przedłożony przez Wójta Gminy Cegłów projekt uchwały 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Cegłów na lata 2011 – 2018 . 
Opinia RIO w załączeniu. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że konieczność podjęcia uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej gminy wynika z artykułu 226 do 230 Ustawy nowej z 27 sierpnia z 2009 r. o 
finansach publicznych. Wieloletnia prognoza finansowa jest wdrażana w celu przeprowadzenia 
oceny sytuacji finansowej gminy przez organy jednostki samorządu terytorialnego , jej 
mieszkańców, instytucje finansowe, organy nadzoru oraz wszystkich pozostałych 
zainteresowanych . Tworzenie projekcji poszczególnych kategorii dochodów i wydatków 
budżetowych obrazujących sytuację finansową gminy w przyszłych latach pozwala na 
dokonanie analizy możliwości inwestycyjnych oraz ocenę zdolności kredytowej gminy. 
Pani Skarbnik stwierdziła, że radni otrzymali przygotowaną uchwałę na lata 2011 – 2018, która 
jest oparta na wszystkich przepisach ustawy o finansach publicznych, obowiązującą nas na dzień 
dzisiejszy. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to tabelaryczne zestawienie przedsięwzięć do wieloletniej 
prognozy finansowej jako załącznik nr 2, natomiast załącznik  nr 1 objaśnia wartości przyjętych 
w wieloletniej prognozie finansowej, a przedstawione liczby wykazują, że nie przekraczamy  w 
prognozie ani długu, ani w relacjach wydatków bieżących pokrytych dochodami bieżącymi . 
Wszystkie wskaźniki zgadzają się i wszystko jest wyliczone prawidłowo. Limity przedsięwzięć 
w wieloletniej prognozie finansowej ustalone są do 2014 r. ponieważ po tym roku ponownie 
następuje zmiana Ustawy o Finansach Publicznych, jeśli chodzi o zadłużenia i wtedy będziemy 
uzupełniać dalszą część tych wyników . 
Pani Skarbnik podkreśliła, że sama prognoza finansowa ustalona jest do 2018 roku z tego 
względu, że do tego roku mamy termin spłaty ostatniej raty pożyczki, przy odpowiednio 
założonych dochodach, podatkach skalkulowanych tak, żeby nie przekroczyć wskaźników, które 
pozwalają nam na zaciąganie długów. 
Następnie Pani Skarbnik przedstawiła część opisową odnośnie objaśnień do wartości 
przyjętych w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2011 – 2018 gminy Cegłów. 
W załączeniu. 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o pytania i dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
Przewodnicząca zaznaczyła, że tak jak Pani Skarbnik powiedziała jest to nowość, tak, że po raz 
pierwszy wszyscy się z tym spotykamy i dodała, że już częściowo rozmawialiśmy na Komisji, 
więc może z tego względu radni nie mają w tej chwili pytań. 
Radni nie zgłosili  żadnych pytań odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
W związku z powyższym Przewodnicząca R.G. poprosiła o przegłosowanie  
Uchwały nr IV/ 12 / 11 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej gminy Cegłów na 
lata 2011 – 2018 . 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 
Uchwała w załączeniu . 
Kolejny projekt uchwały, zasadniczy – to uchwalenie budżetu gminy na 2011 rok. 
Przewodnicząca R.G. poprosiła Pana Wójta o zreferowanie części sprawy a następnie Panią 
Skarbnik. 
Pan Wójt zaznaczył , że mamy budżet, który jest oparty na prowizorium przygotowanym przez 
jego poprzednika. Wójt na podstawie wskaźników przedstawił dane dotyczące budżetu na 
2011 r. - dochód planowany jest w wysokości ponad 16 mln. zł , na wydatki bieżące planujemy 
ponad 13,5 mln zł, majątkowe będą stanowiły 15 % wszystkich dochodów. Jeśli chodzi o 
dochody, który spływają na bieżąco to jest subwencja oświatowa, która stanowi 25 % ogólnej 
skali wszystkich przychodów, prawie 16 % dochody majątkowe 15,5 % , dotacje na zadania 
zlecone i dofinansowanie – prawie 11 %, pozostałe – czyli podatki i opłaty lokalne, dzierżawy – 
prawie 15 %. Wójt poinformował, że po stronie wydatkowej planujemy dość odważnie na kwotę 
17 mln zł , w tym bieżące – 80 % i majątkowe – prawie 20 %., wydatki na oświatę stanowią 
prawie 44 % ogólnej kwoty . Wydatkowane przez nasz budżet środki na pomoc społeczną  
stanowią 12 % , na administrację – 10 % , pozostałe zadania gminy takie jak rolnictwo, transport 
i łączność, gospodarka mieszkaniowa, działalność usługowa , bezpieczeństwo publiczne, 
ochrona p/pożarowa, ochrona zdrowia , gospodarka komunalna, ochrona środowiska, kultura i 
ochrona dziedzictwa narodowego – 5mln700 tys. zł co stanowi 34 % ogólnych wydatków. 
Deficyt planowany jest zgodnie z wcześniejszym prowizorium w wysokości 830 tys. zł. Wójt 
zaznaczył, że nic się nie zmieniło jeśli chodzi o planowane pożyczki w stosunku do 
prowizorium, wniosek był złożony w zeszłym roku przez magistrat odnośnie pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska - 500 tys. zł oraz 300 tys. zł z pożyczki 
komercyjnej na funkcjonowanie, na przejściowy deficyt. 
Wójt podkreślił, że z najważniejszych zadań, które są planowane w budżecie, to:  
modernizacja Domu Ludowego w Kiczkach w ramach Odnowy Miejscowości , wniosek złożony 
w październiku tego roku i czekamy na jego ocenę. 
Odnośnie bieżącej analizy , Wójt rozmawiał już z radnymi i tak jak wspomniał Przewodniczący 
Komisji Finansów jest problem z oczyszczalną ścieków, która zgodnie z opinią technologa grozi 
w każdej chwili dosyć poważnymi konsekwencjami, nie mówiąc już o samych karach 
finansowych ale o strefie ekologicznej i jeżeli mamy planować coś na długi termin, to 
rozbudowa oczyszczalni. 
Ponadto z nieoficjalnych informacji wiadomo, że ma być nabór z usług dla ludności w Urzędzie 
Marszałkowskim w ramach PROW i jest to ostatnia szansa, żeby pozyskać jakieś większe środki 
na te zadania związane z ochroną środowiska , maksymalnie możemy pozyskać 3 mln 150 tys. 
zł. i będziemy się starać aby tą kwotę pozyskać, tak aby było na to zadanie, planowo miało być 
zakończone w roku 2013 tj. zakończenie  rozbudowy oczyszczalni . Koszty tego zadania 
przewiduje się na 5 mln zł i będzie to rozbudowa oczyszczalni wraz z dokończeniem kanalizacji 
ulicy Mickiewicza . 
Wójt podkreślił, że pojawiła się szansa, żeby powstał pierwszy „ORLIK” w naszej gminie i jeśli 
radni się przychylą to chciałby aby powstał w naszej gminie pierwszy „ORLIK” w ramach 
programu „MOJE BOISKO ORLIK 2012”. Wójt dodał, że są to najbardziej znaczące rzeczy o 
których chciał powiedzieć.  
Przewodnicząca R.G. podziękowała i poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie opinii RIO i 
projektu uchwały. 
Pani Skarbnik stwierdziła, że tak jak do wieloletniej prognozy, tak RIO ustosunkowała się do 
naszego projektu budżetu na 2011 rok i uchwałą nr 377/S/2010 z 3 grudnia 2010 r. zaopiniowała 
przedłożony przez Wójta Gminy projekt uchwały budżetowej  na 2011 rok, pozytywnie 
opiniując możliwość finansowania planowanego deficytu . 
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Następnie Pani Skarbnik przedstawiła treść uzasadnienia RIO zawartą w w/w uchwale. 
Opinia RIO wraz z uzasadnieniem w załączeniu.  
Przewodnicząca R.G. zwróciła uwagę, że Pan Wójt nakreślił główne założenia projektu 
budżetu  trochę zmodernizowanego i  przypomniała, że nad projektem budżetu obradowały 
wszystkie Komisje, które skupiły się na głównych zadaniach . Teraz Pani Przewodnicząca 
poprosiła radnych,  po przeanalizowaniu w domu ,od czasu Komisji o pytania i sugestie co do 
projektu tego budżetu. 
Pani Skarbnik dodała , że wszystkie wnioski, złożone przez państwa radnych zostały 
uwzględnione w projekcie . 
Nikt nie zgłosił pytań do przedstawionego projektu uchwały budżetowej. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że miała wątpliwości co do poszczególnych pozycji  ale jak 
wszyscy radni wiedzą, budżet był trochę  zmieniany i na pewno w ciągu roku będzie 
wielokrotnie zmieniany, więc państwa sugestie jeszcze będą brane pod uwagę. 
Pani Przewodnicząca powiedziała jeszcze o oświacie bo bardzo ją to zabolało, kiedy usłyszała, 
że szukamy oszczędności  i szukamy ich przede wszystkim w oświacie ale w dniu dzisiejszym 
Pan Wójt i Pani Skarbnik rozwiali jej wątpliwości, tak, że jest spokojna przynajmniej na ten rok 
budżetowy. 
Wobec braku pytań Przewodnicząca R.G. poprosiła o przegłosowanie uchwały. 
Uchwała nr IV/ 13 / 11 w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Cegłów na 2011 rok została 
przegłosowana i przyjęta jednogłośnie. 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 
Uchwała w załączeniu. 
Wójt serdecznie podziękował radnym za to zobowiązanie, dodając, że musimy jeszcze powrócić 
do dyskusji na temat planu na najbliższą kadencję i te rzeczy, które chcemy razem zrobić trzeba 
będzie jeszcze raz przedyskutować i posklejać tą perspektywę 2011 – 2014 .  
Ponadto Wójt wyjaśnił , że z uwagi na to, iż radni wypowiedzieli się na Komisji, że chcemy 
zaaplikować spróbować zbudować tego „ORLIKA” w tym roku, tak, że stąd ta szybka formuła 
uchwalenia budżetu a w najbliższym czasie zwołamy wspólne Komisje i opracujemy plan 
inwestycji na całą kadencję, tak aby każdy był zadowolony. 
Wójt jeszcze raz podziękował radnym, licząc na wsparcie w trakcie realizacji samych założeń. 
Pani Przewodnicząca ogłosiła techniczną przerwę podczas której wystąpi Pani Anna Gałązka – 
przedstawiciel PZU i nie jest to w ramach obrad sesji. 
Po przerwie Przewodnicząca R.G. przystąpiła do kontynuacji obrad informując, że teraz mamy 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na 2011r 
Przewodnicząca R.G. poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji o odczytanie 
planów pracy swoich Komisji . 
Plan pracy Komisji Oświaty , Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych na 2011 r. 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji - Pani Jolanta Leszczyńska 
I kwartał  
 1. Opracowanie planu pracy komisji na rok 2011. 
 2. Analiza projektu budżetu na 2011r. w zakresie kompetencji komisji. 

3. Ferie na sportowo. 
 4. Zapoznanie się z podstawowymi aktami prawa oświatowego. 
 5. Realizacja zadań określonych w GKRPA i PN za rok 2010. 
 6. Analiza i opinia o projekcie GKRPA i PN na 2011 rok. 
II kwartał 

1. Analiza funkcjonowania szkół gminnych w kontekście kosztów kształcenia jednego 
ucznia. 

2. Ocena funkcjonowania uchwały o zmniejszeniu pensum dla dyrektorów szkół i 
kierowników w kontekście ich godzin ponadwymiarowych. 
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3. Analiza i opiniowanie projektów arkuszy organizacyjnych szkół i przedszkoli na rok 
szkolny 2011/2012. 

4. Informacja o pomocy społecznej udzielonej przez GOPS w Cegłowie.  
5. Problemy opieki zdrowotnej i działalność SP ZOZ 
6. Informacja dotycząca wyników sprawdzianów kompetencji szkół podstawowych i 

egzaminu gimnazjum. 
III kwartał 

1. Sport w gminie – spotkanie z działaczami sportowymi 
2. Ocena funkcjonowania świetlic środowiskowych na terenie gminy - posiedzenie 

wyjazdowe. 
 3. Działalność GBP. 

4. Przejawy patologii społecznej w gminie Cegłów oraz stan bezpieczeństwa. Spotkanie z 
przedstawicielami GKRPA, GOPS oraz Policji. 

5. Ocena przygotowania placówek oświatowych w perspektywie nadchodzącego nowego 
roku szkolnego 2011/2012 (posiedzenia wyjazdowe). 

6. 100-lecie Szkoły Podstawowej w Wiciejowie 
IV kwartał  
 1. Ocena funkcjonowania przedszkoli  prowadzonych przez Stowarzyszenia 

2. Zakres i ocena wykorzystania gminnego mienia komunalnego celem zaspokojenia 
zbiorowych potrzeb mieszkańców 

3. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu na rok 2012. 
4. Analiza projektu budżetu na 2012 rok. 
5. Opracowanie sprawozdania z pracy Komisji za 2011 rok 

Ponadto: 
 • analiza i opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawach dotyczących oświaty, 

kultury, sportu, zdrowia i opieki   społecznej – w miarę potrzeb, 
• spotkania doraźne z inicjatywny własnej oraz organu wykonawczego. 

Plan pracy jest otwarty, może być uzupełniany i aktualizowany w zależności od potrzeb i 
występujących problemów. Terminy realizacji mogą być zmieniane i dostosowywane do sytuacji 
bieżącej.  
Plan pracy przyjęty został jednogłośnie na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Gminy w Cegłowie 
w dniu 07.01.2011r. 

 
Plan pracy Komisji Finansów i Funduszy Unijnych   przedstawił Przewodniczący Komisj  - Pan 
Dariusz Uchman  
 

TERMINY TEMATYKA POSIEDZEŃ LICZBA 
SPOTKAŃ 

ZAPROSZENI 
GOŚCIE 

styczeń-luty 

1. Przygotowanie planu pracy Komisji 
na rok 2011. 
2. Opiniowanie i analiza projektu 
uchwały budżetowej na rok 2011  

2-3 

Wójt  
Skarbnik 

marzec-
kwiecień 

1. Ocena wykonania budżetu za rok 
2010  
2. Analiza wniosków o dofinansowanie 
ze środków  zewnętrznych złożonych 
przez Gminę 

1-2 

Wójt  
Skarbnik 
Kierownik 
referatu GK 

maj-czerwiec 1. Informacja o stanie realizacji zadań 
inwestycyjnych i modernizacyjnych na 1 Wójt  

Skarbnik 
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terenie gminy Cegłów Kierownik 
referatu GK 

lipiec -sierpień 
1. Informacja na temat wykonania 
budżetu za I półrocze 2011roku. 1 

Wójt  
Skarbnik 
 

wrzesień-
październik 

1. Omówienie założeń do projektu 
budżetu gminy na rok 2012,  
2. Przedłożenie wniosków do 
przygotowania budżetu na 2012 rok 
3. Opiniowanie stawek za opłaty 
wodno-ściekowe 

2 

Wójt  
Skarbnik 
Kierownik i 
Główna  
Księgowa ZGK 

listopad-
grudzień 

1. Zaopiniowanie stawek i opłat 
lokalnych na rok 2012  
2. Analiza projektu budżetu na rok 2012  
3. Opiniowanie projektu budżetu na 
2012.  
4. Opracowanie planu prac Komisji na 
rok 2012. 

2-3 

Wójt  
Skarbnik 
 

 
Punktami stałymi każdego posiedzenia będą:  
- Analiza aktualnych możliwości pozyskania środków pozabudżetowych przez Gminę 
Cegłów,  
- Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy, w szczególności w sprawach  
budżetowych.  
- sprawy różne,  
- składanie wniosków.  
Realizacja poszczególnych tematów może ulec przesunięciu w poszczególnych miesiącach jak 
również tematyka posiedzeń może zostać poszerzona o tematy potrzebujące pilnego 
rozpatrzenia.  
Plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Pan Sebastian Trojanowski – Przewodniczący 
Komisji  
Komisja Rewizyjna na spotkaniu w dniu 07.01.2011 opracowała plan pracy na rok 2011 r. 
 

Cele    główne: 
1. Realizacja zadań wynikających z art. 18a ustawy o samorządzie gminnym. 
2. Realizacja zadań zleconych przez Radę Gminy w Cegłowie. 

Cele  szczegółowe: 
1. Zadaniem członków komisji rewizyjnej będzie kontrola i ocena działalności 

gminnych jednostek organizacyjnych, zapobieganie niekorzystnym zjawiskom w 
ich działalności oraz pomoc w rozwiązywaniu problemów. 

2. Kontrola działalności Wójta. 
 

Termin 
wykonania Tematyka kontroli 

Przedkłada materiały/ 
Osoby 

zaproszone 

I 
kw. 

1.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2011 
Podsumowanie  pracy komisji za rok 2010 r. 

Członkowie komisji 
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2. Kontrola działalności Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Cegłowie. 

P. Wójt 
Kierownik ZGK 

3. Kontrola jednostek organizacyjnych gminy-
wszystkich 
szkól na terenie gminy wspólnie z Komisją Oświaty 
- Zespołu Szkolnego w Cegłowie 
- Publicznej Szkoły Podstawowej w Podcierniu 
- Zespołu Szkolnego w Piasecznie 
- Publicznej Szkoły Podstawowej w Wiciejowie 

Wójt, 
 
Pracownicy Urzędu 
Gminy – odpowiedzialni 
merytorycznie 

4. Kontrola realizacji uchwał Rady Gminy i 
zapoznanie 
się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 
2011. 

Wójt 
P. Skarbnik 
Pracownicy Urzędu 

5. Ocena planowanych i wykonanych inwestycji w 
2011r. 

P. Wójt 
P. Skarbnik 

II kw. 1.Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 
2010 r. i wystąpienie z wnioskiem o udzielenie 
absolutorium dla 
Wójta. 

P. Wójt 
P. Skarbnik 

2. Analiza kontroli wewnętrznych prowadzonych 
przez 
Urząd Gminy w jednostkach organizacyjnych. 

P. Wójt 
P. Skarbnik Pracownicy 
Urzędu odpowiedzialni 
merytorycznie. 

3. Kontrola GOPS w Cegłowie. P. Wójt 
Kierownik 
GOPS 

III kw. 1. Kontrola umorzeń podatkowych. Ocena realizacji 
uwag i wniosków zawartych w protokółach 
pokontrolnych Komisji Rewizyjnej w 2009 i 2010 r. 

P. Wójt 
P. Skarbnik 
Pracownicy UG 
merytorycznie 
odpowiedzialni 

2. Kontrola działalności Gminnej Biblioteki 
Publicznej i 
działalności kulturalnej, finansowanej przez Urząd 
Gminy na terenie gminy Cegłów. 

P. Wójt 
Dyrektor biblioteki 
Pracownicy UG 
merytorycznie 
odpowiedzialni 

IV kw. 1.Podsumowanie pracy Komisji Rady Gminy za 
2011 r. 

 

 
Realizacja poszczególnych tematów może ulec przesunięciu w poszczególnych miesiącach jak 
również tematyka posiedzeń może zostać poszerzona o tematy potrzebujące pilnego 
rozpatrzenia. 

Wykonanie zadań kontrolnych na zlecenie Rady Gminy w zakresie i w formach wskazanych 
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w uchwałach Rady. 
 
Plan pracy Komisji Rolnictwa , Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Środowiska i Ochrony 
Przeciwpożarowej przedstawił Pan Zygmunt Kaska – Przewodniczący Komisji 
Styczeń 
1. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2011 rok . 
2. Opiniowanie planu budżetu na 2011 r. wspólnie z Komisją Finansów. 
3. Sprawy bieżące. 
Luty 
1. Ochrona środowiska i gospodarka odpadami na terenie gminy Cegłów 
2. Informacja Kier. ZGK na temat działań zakładu i planów działania na 2011 r. 
Marzec / Kwiecień 
1. Formy działania związane z pozyskaniem środków unijnych przez rolników. 
2. Informacja na temat działalności ODR na terenie gminy z udziałem Pani Małgorzaty Płatek. 
3. Informacja Prezesa ZG.OSP – Zygmunta Kaski na temat zebrań sprawozdawczo wyborczych 

w OSP gminy Cegłów oraz Zjazd Gminny OSP 
4. Kontrola stanu przygotowań do sezonu wiosenno – letniego w jednostkach OSP na terenie 

gminy Cegłów / Wyjazd w teren /. 
5. Ocena stanu dróg gminnych po zimie / Wyjazd w teren /. 
Maj / Czerwiec 
1. Ocena bieżących inwestycji na terenie gminy 
Lipiec / Sierpień 
1. Informacja Wójta na temat stopnia realizacji wniosków złożonych przez Komisję w I 

połowie 2011 roku. 
2. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie z udziałem przedstawiciela Komisariatu 

w Mrozach. 
Wrzesień / Październik 
1. Planowane inwestycje na 2012 rok. 
2. Informacja Wójta na temat realizacji zadań związanych z modernizacją dróg oraz 

pozostałych inwestycji. 
Listopad 
1. 1. Zaopiniowanie stawek podatku na 2012 rok 
2. Sprawdzenie stanu przygotowań w jednostkach OSP z terenu gminy na okres zimowy. 
Grudzień 
1. Informacja Wójta na temat realizacji wniosków za 2011 rok 
2. Ocena pracy Komisji za 2011 rok 
3. Przygotowanie planu pracy na 2012 rok. 
Stałym punktem porządku obrad są sprawy różne, opiniowanie uchwał na zbliżające się sesje 
oraz rozpatrywanie skarg, zażaleń i wniosków mieszkańców naszej gminy. 
W szczególnie uzasadnionych przypadkach pod obrady Komisji mogą być wprowadzone inne 
ważne zagadnienia nie przewidziane w planie pracy 
Przewodnicząca R.G. zwróciła się z pytaniem , czy ktoś z państwa radnych ma sugestie co do 
planów pracy  tych Komisji, w których nie pracuje, ponieważ ci , którzy pracują w danych 
Komisjach tak, jak słyszeliśmy zostali zapoznani, redagowali oraz jednogłośnie zostały przyjęte 
przez członków Komisji , natomiast pytanie dotyczy tego, czy radni mają jeszcze coś do 
uzupełnienia? 
Nikt nie zgłosił pytań ani wniosków. 
W związku z powyższym Pani Przewodnicząca poprosiła o przegłosowanie przyjęcia  Uchwały 
sprawie przyjęcia planów pracy  stałych Komisji Rady Gminy Cegłów w 2011 r. zgodnie z 
przedstawionymi załącznikami. 
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Uchwała nr IV/14/11 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 
Cegłów w 2011 r. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad  
Uchwała w załączeniu . 
 
Ad. pkt. 7. 
W punkcie interpelacje i zapytania Przewodnicząca R.G. udzieliła głosu Panu Zatorskiemu – 
mieszkańcowi naszej gminy, który podziękował Wójtowi za możliwość  zrealizowania zakupu 
słupów  ze  środków funduszu sołeckiego . 
Nikt więcej nie zgłosił zapytań ani interpelacji. 
 
Ad. pkt. 8. 
W sprawach bieżących Przewodnicząca R.G. poinformowała, że do Rady Gminy wpłynęło 
pismo od Wojewody Mazowieckiego  wskazujące na to, że Uchwała nr XLI/204/2010  Rady 
Gminy Cegłów z dnia 21 .10.2010 r. w sprawie uchwalenia Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Cegłów została podjęta z naruszeniem prawa . Pismo 
w załączeniu.  
Pani Przewodnicząca zwróciła uwagę, że uchwała ta nie została uchylona i dalej obowiązuje, 
tylko Wojewoda wskazuje nam , że uchwałę podjęliśmy z naruszeniem prawa. 
Przewodnicząca  poprosiła Pana Mecenasa o przybliżenie na czym polegało to nasze uchybienie. 
Radca prawny wyjaśnił, że uchwała w sprawie uchwalenia Studium  została przesłana w 
terminie do Wojewody Mazowieckiego, rozstrzygnięcie, które przyszło, odczytała Pani 
Przewodnicząca i konkluzja jest taka, że Wojewoda nie stwierdza nieważności uchwały, czyli 
Studium jest dalej ważne a głównie chodziło o powiadamianie mieszkańców co do 
poszczególnych etapów prac nad Studium . Zostały wskazane uchybienia przy procedowaniu ale 
nie są one na tyle istotne aby Wojewoda stwierdził, ze uchwała jest nieważna . Konkluzja jest 
taka, że podjęta uchwała obowiązuje a my ze swojej strony nie możemy nic zrobić , bo od 
takiego stwierdzenia nie przysługuje nam nawet skarga, skarga przysługiwałaby, gdyby nam tą 
uchwałę uchylono. 
W sprawach różnych Przewodnicząca przypomniała o poprawkach w oświadczeniach 
majątkowych , które będzie chciała w czwartek wysłać do Urzędu Skarbowego i w związku z 
tym prosi o uzupełnienie do przyszłego czwartku. 
Następnie Pani Przewodnicząca rozdała radnym kalendarze jako upominki . 
Pan Wójt w uzupełnieniu wyjaśnił, że w trakcie obradowania na temat uchwały budżetowej nie 
mówiliśmy o funduszu sołeckim ale uspokaja , że ten fundusz sołecki jest przewidziany, dla 
Huty Kuflewskiej jest to kwota 8,5 tys. zł – wymiana okien i drzwi w świetlicy wiejskiej, w 
Kiczkach będzie to dokładka do remontu Domu Ludowego i na Kiczki I i Kiczki II jest około  
20 tys. zł., w Mieni – zakup krzeseł , stołów, nagrzewnicy elektrycznej , urządzeń kuchennych 
do świetlicy wiejskiej i żeby z tego funduszu skorzystać będzie musiała być zawarta umowa 
użyczenia pomiędzy OSP a gminą w celu możliwości poprawnego rozliczenia tego funduszu, tak 
samo w Pełczance – zakup stołów i ławek , w Piasecznie rozbudowa świetlicy wiejskiej , 
Podskwarne – zakup krzeseł i drzwi do świetlicy wiejskiej, Posiadały – remont drogi gminnej na 
Poddębniak, Rososz – remont drogi gminnej , Rudnik – remont zatoczek na przystankach 
autobusowych , Skwarne – remont odcinka drogi gminnej o długości 300 m, Skupie – zakup 
blachy na pokrycie dachu i tu też będzie umowa odnośnie użyczenia między gminą a OSP, 
Tyborów – zakup materiałów do ogrodzenia na placu zabaw, na placu gminnym, Wiciejów – 
wykorytowanie gruntu i przygotowanie terenu pod utwardzenie boiska do siatkówki  i 
koszykówki na terenie szkoły, Wola Stanisławowska  - naprawa drogi gminnej, Woźbiń – 
remont drogi gminnej, Wólka Wiciejowska – modernizacja oświetlenia i będzie to drugi etap 
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rozpoczęty w 2010 r. , Podciernie – remont budynku OSP, Cegłów jest wpisany do budżetu jako 
chodnik i lustro ale z informacje jakie Wójt pozyskał obejmując to stanowisko wie, że zostało 
przeprowadzone zebranie wiejskie tylko zebranie rady sołeckiej. 
Sołtys Cegłowa – Pan Janusz Adamiak zaproponował, że takie zebranie mogłoby być 
23.01.2011 r. przy wyborach sołeckich. 
Wójt odpowiedział, że w przyszłorocznej perspektywie – tak , bo obowiązują terminy i obligują 
aby zabrania były przeprowadzone od września i ta procedura odnośnie funduszu sołeckiego tak 
się rozpoczyna, w tym roku przypilnujemy tego. Mimo wszystko to zadanie jest wpisane w 
budżecie na taką kwotę jak z funduszu sołeckiego ale później  w 2012 r. niestety nie można 
będzie liczyć na zwrot tego funduszu. 
Ponadto Wójt poinformował odnośnie budynku przy rondzie, że tak jak informował radnych na 
Komisji,  że we wniosku złożonym  do  LGD jest dach, odgromnik i ocieplenie ale po analizie 
tego wniosku jest złożony tylko na dofinansowanie na odgromienie i ocieplenie tego budynku . 
Wójt dodał, że o tym będziemy na pewno jeszcze rozmawiać . 
Przewodnicząca R.G. udzieliła głosu Przewodniczącemu Komisji Finansów – Panu Dariuszowi 
Uchmanowi. 
Przewodniczący Komisji Finansów – Pan Dariusz Uchman zaproponował radnym aby 
przejechali i obejrzeli mienie gminne mając na myśli: oczyszczalnię ścieków, budynek przy 
rondzie , w perspektywie „ORLIKA” teren przy szkolny w Cegłowie , Dom Ludowy w 
Kiczkach oraz szkoły: Piaseczno, Wiciejów , Podciernie . Pan radny proponuje aby to było 
możliwie jak najszybciej w związku z tym „ORLIKIEM”. 
Podczas przerwy rozmawiali nawet o najbliższej sobocie. Państwo dyrektorzy zgodzili się na 
sobotę aby podjechać na chwilę do szkoły i udostępnić obiekt. 
Radny złożył wniosek formalny i zapytał , kto byłby za tym terminem, czyli sobota godz. 1000, 
Wójt zaproponował aby to była godz. 1100 , w związku z czym Pan Dariusz Uchman wprowadził 
autopoprawkę i poprosił  Panią Przewodniczącą o przegłosowanie wniosku formalnego z 
uwzględnieniem terminu czyli na sobotę i na godz. 1100 

Za wnioskiem opowiedziało się 11 radnych. 
Przewodnicząca R.G. zapytała czy jest jeszcze jakiś inny wniosek? 
Nie zgłoszono innego wniosku. Przewodnicząca poprosiła o przegłosowanie, kto z państwa 
radnych będzie mógł - bo to chodzi o deklarację – w tą sobotę o godzinie 11 wziąć udział w 
spotkaniu i dodała, że ustalimy konkretnie podczas przerwy .  
Pan radny Dariusz Uchman dodał, że można pojechać trzema samochodami , spotykając się 
przy Urzędzie Gminy. 
Przewodnicząca zapytała – kto z państwa radnych będzie mógł w sobotę o godz. 11 pojechać na 
objazd gminy i poprosiła o podniesienie ręki do góry.  
Na objazd gminy zadeklarowało się 9 radnych. 
Przewodniczący Komisji Finansów nadmienił, że formalnie jest prośba do Przewodniczących 
Komisji, bo zrobimy to  w ramach wspólnych Komisji i  stąd prośba do Przewodniczących 
Komisji , a Pan  radny zaprasza na posiedzenie Komisji w sobotę o godz.11,  celem  którego 
będzie wizytacja mienia komunalnego gminy Cegłów. 
Przewodnicząca zaproponowała aby sprawy techniczne , miejsce spotkań ustalić w czasie 
przerwy z poszczególnymi radnymi.  
Przewodnicząca R.G. stwierdziła, że zbliżamy się do końca sesji i w sprawach bieżących 
chciałaby zaprosić państwa  na część nieoficjalną, uroczystą z okazji Nowego Roku . 
W związku z powyższym bardzo prosi o pozostanie, informując, że przerwa techniczna będzie 
do godziny 17. 
Następnie Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad. pkt. 9. 
Przewodnicząca R.G. zwróciła się z pytaniem, kto z państwa radnych jest za przyjęciem 
protokołu z II zwyczajnej i III nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Radni przegłosowali jednogłośnie przyjmując protokół z II zwyczajnej i III nadzwyczajnej sesji 
Rady Gminy. 
 
Ad. pkt. 10. 
Przewodnicząca Rady Gminy po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad dokonała 
zamknięcia IV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
        Przewodniczaca Rady Gminy 
        (-) mgr inż. Teodora Wójcik 
Protokołowała: E. Karmasz  
Sesja zakończyła się o godz. 1630 


